
  

  
 

Milan Klemenc 

1. Podajam pobudo, da se ponovno preveri ustreznost zarisanih parkirnih v Mestni občini Ptuj. 

Izkazalo se je, da velika večina parkirnim mest v vseh conah ne zadoščajo normativom 

zapisanih v Pravilniku o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o prometni signalizaciji in 

prometni opremi na cestah (Uradni list RS, št. 59/18). Pričakovati je, da se bo ob upoštevanju 

določil »pravilnika« število parkirnih mest zmanjšalo, vendar bo posledično prišlo do 

kvalitetnejših parkirnih mest, ki bodo sledi trendom velikosti vozil. Na žalost se na to 

problematiko že dalj časa opozarja vendar bistvenih posodobitev ni zaznati, navkljub temu, da 

je bilo podanih več predlogov.  

 

 

 
 

2. Podajam pobudo da Komunalno podjetje Ptuj pojasni na kakšen način zaračunava odvajanje 

padavinskih vod iz nejavnih površin, kot so parkirišča trgovskih centrov ipd., ter kakšne so 

količine odvedenih vod in kakšen je znesek iz tega naslova za obdobje 5 let. Prav tako naj se 

poda informacija katere površine so to.  

 

3. Podajam pobudo, da Komunalno podjetje Ptuj pojasni na kakšen način zaračunava čiščenje 

padavinskih vod iz nejavnih površin, kot so parkirišča trgovskih centrov ipd. ter kakšne so 



  

  
količine očiščenih vod in kakšen je znesek iz tega naslova za obdobje 5 let. Prav tako naj se 

poda informacija katere površine so to. 

 

 

4. Podajam pobudo, da Mestna občina Ptuj poda podrobno informacijo čemu se nameni 

turistična taksa. Pri čemer želim podatek v katere namene se je porabila turistična taksa po 

kontnih postavkah in v kakšnem znesku, pri čemer poudarjam, da nikakor ne sprejemam 

odgovora, da so se takse zlile v integralni proračun ipd.  

5. Podajam pobudo, da Komunalno podjetje Ptuj pojasni s čim vzdržuje neoporečno pitno vodo, 

kakšen je sistem nadzora. 

 

6. Podajam pobudo, da Komunalno podjetje Ptuj poda informacijo ali pri svojih dejavnostih kot 

so vodooskrba, ipd. uporablja klor in na v kakšnih količinah ter na kakšen način izvaja 

doziranje klora oz. hipoklorita, ter na kakšen način skrbi za varnost in kdo to izvaja.  

 

7. Podajam pobudo, da Komunalno podjetje Ptuj poda informacijo koliko klora porabi na letni 

ravni porabi Komunalno podjetje Ptuj na mesec v zadnjih 5 letih. 

 

8. Podajam pobudo, da se poda informacija koliko odplak se predela v Centralni čistilni napravi 

Ptuj iz Term Ptuj in kakšni so zneski, ki so jih Terme Ptuj plačale v zadnjih 5 letih po mesecih.  

 

9. Podajam pobudo, da se uredi odvodnjavanje meteornih vod v Štukih 18-22, 22a kjer lastniki že 

več let ne podajo soglasja za ureditev odvodnjavanja. Zadnje poplave so pri občanih izbile sodu 

dno in želijo, da se odvodnjavanje nemudoma uredi saj trenutno stanje ni sprejemljivo saj jim 

ob vsakem dežju zaliva stanovanjske hiše in s tem ogroža njihova življenje in premoženje.  

Menim, da je življenje in varnost ljudi pred vsemi ostalimi pravicami ter, da je potrebno nujno 

pristopiti k ureditvi razmer, da se poplavljanje stanovanjskih hiš več ne ponovi. Lastnike, ki ne 

dovolijo gradbenega posega (da ne bo pomote: ne govorimo o razlastninjenju) na parceli z 

namenom, da se zaščiti življenje in premoženje občank in občanov ter, da se izkoplje jarek v 

katerega se bodo nato položile cevi za odvodnjavanje je potrebno postaviti pred dejstvo, da 

bo posledično odgovoren za ogrožanje življenja in premoženja občank in občanov. Po mojem 

mnenju gre tukaj za javni interes, ki prevlada na zasebnim interesom posameznikov in je 

potrebno ukrepati takoj, da se prepreči ogrožanje tam živečih občank in občanov.  

 



  

  

 

 

 



  

  

10. 

 
 

 

11. Podajam pobudo, da se posodobi pravilnik za sofinanciranje sterilizacije in kastracije psov in 

mačk pri čemer predlagam, da skrbnik preveri cene na trgu (vezane na kilogram mačka ali 

psa) in uskladi znesek sofinanciranja. Sterilizacija muc in psičk so bistveno dražje (zaradi 

zahtevnosti posega) od kastracije in bi bilo iz tega naslova smiselno proučiti možnost zvišanja 

sredstev namenjenih sterilizaciji.  

 



  

  
12. Kolikšen je predviden strošek kadrovsko ocenjevanje občinske uprave, kdo to izvaja ter kakšen 

učinek se pričakuje. Prav tako se naj poda informacija kateri koraki so naslednji predvideni po 

ocenjevanju…. 

 

13. Podajam pobudo, da Komunalno podjetje Ptuj dostavi Evidenčne liste za odvoz blata iz CČN za 

zadnje leto dni, ter kdo podatke o podizvajalcih izbranega izvajalca za odvoz dehidriranega 

blata iz CČN Ptuj. 

 

14. Podajam pobudo, da se poda informacija koliko sredstev je MO Ptuj namenila za ureditev 

vodnega katastra za obdobje zadnjih pet let.  

 

15. Podajam pobudo, da se aktivno pristopi k ureditvi videonadzora v starem mestnem jedru in 

površinah, kjer prihaja do vandalizma. Že nekaj časa opažamo, da prihaja do poškodovanja 

javne infrastrukture, igral in ostalega premičnega in nepremičnega premoženja v javni lasti in 

zasebni lasti. Predlagam, da se na vseh javnih mestih postavijo kamere (kot je to v MO Maribor) 

skladno z veljavnimi predpisi. S postavitvijo varnostnih kamer bi odvrnili potencialne storilce k 

vandalizmu. V noči iz 19 na 20.5.2023 je v starem mestnem jedru skupina mlajših poškodovala 

premoženje na Slovenskem trgu, Slomškovi ulici, Tihi poti…., več je razvidno iz objavljenega 

posnetka, fotografij ter zapisov na socialnih omrežjih.  

 

(https://www.youtube.com/watch?v=EKE-gLo9KOE).  

 

 
 

 

 

 

 


